
Interpelácia č. 127/2016   
 
10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
Ing. Kolesár: 
V roku 2012 získalo mesto od štátu bezplatne budovu vtedajšej vojenskej ubytovne BARMO 
v hodnote viac než 2 milióny eur a zriadilo v nej mestský útulok a mestskú sociálnu ubytovňu. 
Pri výbere ubytovaných sa robil veľmi prísny výber a dôraz sa kládol na hygienu a čistotu. 
Mám informáciu, že úroveň tohto zariadenia poklesla. Je pravda, že do ubytovne bol 
zavlečený a premnožil sa tam parazitický hmyz? 
 
PhDr. Čižmár: 
Podľa mojich informácií bola v tomto objekte vykonaná deratizácia podobne ako v mnohých 
iných objektoch mesta.  
 
Ing. Kolesár: 
Pýtal som sa na hmyz, deratizácia sa týka hlodavcov.  
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, nie som biológ ani odborník na hmyz, aby som teraz skúmal aký typ hmyzu sa 
objavuje v ubytovni BARMO. Ak máte takúto požiadavku, vyzveme príslušného 
zamestnanca, ktorý má túto problematiku na starosti a vám bude odpovedať.  
 
Ing. Kolesár: 
No, domnieval som sa, že dostanem odpoveď na to, či ubytovňa, mestská ubytovňa udržiava 
svoj štandard alebo je tam potrebné vykonávať už pomaly podobné opatrenia ako v bytovkách 
rómskej osady.  
 
PhDr. Čižmár: 
Mestská ubytovňa si udržiava svoj štandard, funguje v riadnom režime, starostlivosť je 
rovnaká ako za posledné roky, čiže plní svoj účel. To je odpoveď na vašu otázku. 
 
Ing. Kolesár: 
Aj s parazitmi.  
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


